

18th Local Vessels Advisory Committee Meeting
本地船只咨询委员会第 18 次会议

Date : 18 August 2015 (Tuesday)
日期 : 2015 年 8 月 18 日(星期二)

Time : 2:30 p.m.
时间 : 下午 2 时 30 分

Venue : Conference Room A, 24/F, Harbour Building,
地点 : 38 Pier Road, Central
中环统一码头道 38 号海港政府大楼 24 楼会议室 A 室

AGENDA
议 程

1. Confirmation of Minutes of Last Meeting
1. 通过上次会议记录

2. New Discussion Items
2. 新议事项

(i) Reporting the outcome of Legislative Council Panel on Economic Development held on 27.5.2015 concerning update on follow-up actions arising from the Report of the Commission of Inquiry into the Collision of Vessels near Lamma Island on 1 October 2012

汇报于 2015 年 5 月 27 日立法会经济发展事务委员会就《2012 年 10 月 1 日南丫岛附近撞船事故调查委员会报告》跟进工作的最新情况

(ii) LVAC Paper No. 8/2015 – Amending Schedule 2 of the Merchant Shipping (Limitation of Shipowners Liability) Ordinance (Cap. 434) for Implementing the 2012 Amendments to the Protocol of 1996 to amend the Convention on Limitation of Liability for Maritime Claims, 1976 (hereafter '1996 LLMC Protocol')

会议文件第 8/2015 号 – 修订《商船（限制船东责任）条例》（第 434 章）附表 2 以实施《1976 年海事索赔责任限制公约》的 1996 年议定书的 2012 年修正案

(iii) LVAC Paper No. 9/2015 – Amendments to the Code of Practice on Using Protective Clothing and Equipment for Works on Local Vessels

会议文件第 9/2015 号 – 《工作守则 – 本地船只上工程使用的防护衣物及装备》的修订

(iv) LVAC Paper No. 10/2015 – Requirements of Fishing Sampan Reserved Buoyancy

会议文件第 10/2015 号 – 渔船舢舨的储备浮力要求

(v) LVAC Paper No. 11/2015 – Medical Examination of Coxswains

会议文件第 11/2015 号 – 船长定期体格检验

(vi) LVAC Paper No. 12/2015 – Practical Operation Assessment

会议文件第 12/2015 号 – 模拟驾驶操作评估

(vii) LVAC Paper No. 13/2015 – Proposed Legislation against Drink and Drug Boating

会议文件第 13/2015 号 – 立法管制海上醉驾和药驾的建议

3. Any Other Business

3. 其他事项

4. Date of Next Meeting

4. 下次开会日期